
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście Bielsk Podlaski  
w 2021 roku. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski  
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz zgłosiła następujące pytania: 

1. Odnosząc się do punktu 2 i 4 przedłożonej informacji poprosiła o wyjaśnienie, jaka 
jest różnica pomiędzy kierowaniem pojazdami przez nietrzeźwych kierowców, a 
kierowaniem pojazdami po użyciu alkoholu? 

2. Odnosząc się do przemocy domowej zapytała, czy komenda policji posiada wiedzę na 
temat przemocy dotyczącej osób starszych (seniorów)? Jeśli tak, to jaka jest skala 
przemocy wobec seniorów? 

3. Poruszyła ogólnopolski problem okradania ludzi starszych metodami: „na wnuczka, 
na policjanta, na pracownika ZUS, na pracownika banku” itp. Zapytała jak to 
wyglądało w naszym mieście w roku 2021?  

4. Czy stan bezpieczeństwa publicznego w naszym mieście poprawił się w stosunku do 
roku poprzedniego, czy pogorszył się? 

5. Czy były interwencje dotyczące używania środków odurzających w naszym mieście? 
W sprawozdaniu brak jest takiej informacji.  

6. Czy strzelanie petardami w ciągu roku podlega karze? Posiada wiedzę, że można 
strzelać tylko dwa razy w roku (na prawosławny i katolicki sylwester), a teraz takie 
sytuacje są nagminne. Czy z uwagi na zwierzęta można podjąć jakieś przedsięwzięcia, 
aby temu zapobiegać i chronić zwierzęta? 

 
Członek Komisji Iwona Kołos zgłosiła następujące pytania: 

1. Jakie typy przestępstw zostały zawarte w punkcie 2 informacji, określone jako 
przestępstwa kryminalne? Poprosiła o uszczegółowienie.  

2. Czy liczba interwencji domowych w 2021 r. związku z przemocą domową -  Niebieska 
Karta, jest mniejsza czy większa względem lat poprzednich? 

3. Jak pandemia wpłynęła na stan bezpieczeństwa naszego miasta, czy jest zmniejszenie 
stanów przestępczości, czy zwiększenie?   

 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 
 
Członek Komisji Maria Grabowska poprosiła o informację czy w 2021 roku podejmowano 
interwencje na terenie placu zabaw przy ul. Rejtana lub w jego okolicy, gdzie w okresie 
letnim zbiera się hałaśliwa grupa ludzi? Jeżeli tak, to ile razy i w jakim czasie podejmowane 
były interwencje?  
 
Stanowisko Przewodniczącego Rady: 
 
Pytania zgłoszone przez członków komisji zostały przekazane Komendantowi Powiatowemu 
Policji. Komendant udzielił odpowiedzi na zadane pytania pismem z dnia 17 lutego 2022 r. 
Odpowiedź stanowi załącznik do niniejszego zestawienia.  
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją 


